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Nr./emne Beskrivelse/aftale Ansvarlig Termin 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

  

2. Kontingentopkrævning 
WR oplyste, at der mangler indbetaling af kontingentet for 11 
grunde. Der er sendt rykkere ud.  
Bestyrelsen henstiller til de pågældende grundejere om snarest 
at betale kontingentet. 

WR  

3. Status for diverse ansøgninger ved kommunen 
HH oplyste, at der er sendt ansøgninger til Favrskov 
Kommune om 1) godkendelse af vedtægter, 2) overtagelse af 
kloak samt 3) færdiggørelse af byggemodningen. 
De to førstnævnte er endnu ikke kvitteret og/eller besvaret af 
Favrskov Kommune. 
Der har været en løbende dialog med kommunen om 
færdiggørelsen af byggemodningen. Sagen afventer 
kommunens ansøgning til Sparekassen Østjylland via boet 
efter AZ Huse om frigivelse af deponerede midler. 
HH vil løbende følge op på sagen. 

HH  

4. Hjemmeside 
BF har sikret foreningen sit domæne, og fremviste et udkast til 
opbygning af hjemmesiden. Bestyrelsen drøftede herefter 
indhold, opbygning og udseende af siden.  
BF arbejder videre med færdiggørelse af siden. 

BF  

5. Forsikringsforhold 
BF har haft kontakt til en række forsikringsselskaber.  
Der er i denne forbindelse aftalt møde med TopDanmark, hvor 
BF og WR deltager.  

BF  

6. Eventuelt   

6.1 Kloak 
Der har i påsken været problemer med kloakken flere steder i 
området. Problemet er tilsyneladende løst. 

  

6.2 Kommunal overtagelse/drift af private fællesveje 
BF er kommet i besiddelse af et notat fra Favrskov Kommune 
som omhandler en række specifikt nævnte private fællesveje, 
som kommunen vil ændre klassificering af.  
BF tager kontakt til Favrskov Kommune. 

BF  
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6.3 Hastighedsdæmpende foranstaltninger på stamvejen 
Grundejerforeningen Skovbrynet Øst, GFSØ, ønsker at få 
etableret hastighedsdæmpende foranstaltninger på den bageste 
del af stamvejen Skovbrynet. Der tænkes på etablering af 
chikane(-r) lignende de eksisterende chikaner på den midterste 
del af vejen. GFSØ har anmodet om foreningens opbakning til 
anmodningen. 
Sagen blev drøftet. Bestyrelsens medlemmer er ikke overbevist 
om, at yderligere chikaner på den bageste del af stamvejen vil 
forbedre trafiksikkerheden på denne del af strækningen og i 
området som helhed. 
Bestyrelsen vil derimod anmode alle om at holde en moderat 
hastighed når man færdes på vejene i området. Herudover at vi 
hver især påtaler overfor vores håndværkere, besøgende m.fl. 
som evt. ikke anvender vores veje hensigtsmæssigt, at de skal 
køre ordentligt. 
Hvis foreningens medlemmer oplever problemer med høj 
hastighed eller andre forhold som giver farlige situationer på 
områdets veje hører bestyrelsen gerne. 
WR meddeler bestyrelsens umiddelbare beslutning til GFSØ. 
 

WR  
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